
Provincie Flevoland

Vragen:

7. Hoe beoordeelt u de eerste reactie op de zienswijze?

2. Wat gaat u de volgende keer anders doen.

Antwoord:
Het project betreft één van de eerste projecten conform de nieuwe omgevingswet. Dit betreft een 
nieuwe aanpak waarbij leerpunten naar voren komen. Deze zullen worden meegenomen bij de 
vervolgstappen in dit project en voor toekomstige projecten binnen de provincie. Voor het 
vervolgtraject is participatie met belanghebbenden en omwonenden en het daarbij behorende 
laagdrempelige contact met het projectteam belangrijk. De focus in 2024 ligt op participatie met de 
directe omgeving.

Vervolg Schriftelijke Statenvragen van de Statenfractie van het CDA over niet ingaan op zienswijze 
van een burger m.b.t. Staart weg, ingediend op 18 november 2023, en de antwoorden daarop van 
het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 23 januari 2024 (3209100).

Aanleiding is de beantwoording van de vragen van het CDA over de reactienota op de 
binnengekomen zienswijzen van de Notitie Reikwijdte en Detailniveau Uitgangspunten en 
Participatieplan ontsluitingsweg Urk.

Allereerst dank voor het ontv/oord.
In dit antwoord wordt een reactie gegeven op de vragen die de indiener heeft gesteld. 
En wordt oangegeven wat er met de opmerkingen van de indiener wordt gedaan. 
Met deze reactie krijgt de indiener antwoord op zijn gestelde opmerkingen.

Antwoord:
Goed om te lezen dat de beantwoording in tweede instantie naar tevredenheid is ontvangen. Het 
CDA stelt dat een standaard antwoord is gegeven op de ingediende vragen. Dit is niet het geval. Alle 
ingediende zienswijzen zijn individueel beschouwd en voorzien van een passend antwoord door de 
adviseurs. Bij het beantwoorden van de vragen kijken verschillende adviseurs of het antwoord 
aansluit op de gestelde vraag. In dit specifieke geval zijn GS het met u eens dat de indiener een 
uitgebreidere toelichting had kunnen krijgen op de reactie.

Er wordt ook aangegeven dat er begrip is voor het feit dat het proces en het antwoord voor het CDA 
niet duidelijk is, moor ons inziens goot het niet om begrip dat het CDA en de vragensteller het 
antwoord niet begrijpt, maar gaat het om het feit dat de provincie een standaardantwoord geeft op 
oprechte zorgen van de indiener.
M.o.w. als er meteen dit uitgebreide en op de vraag toegespitste antwoord gegeven was in plaats 
van een standaardantwoord had het CDA deze vragen niet hoeven stellen.
Het CDA is blij met de tweede reactie maar vraagt zich oprecht af waarom deze reactie niet eerder is 
gegeven.
Het CDA stelt deze vragen niet om vervelend te willen zijn, of om iemand te beschuldigen maar we 
stellen deze vragen om het proces te willen verbeteren en de tevredenheid van inwoners te 
vergroten.




